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HOG Tennis – Årsmøde 2020 

Sted og tid:  Online via Zoom 

Tid:  Tirsdag den 23. februar kl. 19.00 – 20.30 

Deltagere:  22 spillere og ledere 
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1. Valg af Dirigent og Referent: 

Mogens Kristensen blev valgt som dirigent og Søren Hjørlund valgt som referent.  

 

Konklusion: Mogens takkede for valget og konkludere at årsmødet var rettidigt indkaldt efter 

vedtægterne. 

2. Formandens beretning: 
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Konklusion: Formandens beretning blev taget til efterretning 

3. Regnskab for 2020 og  

4. Budget for 2021: 
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Gennemgang: Jakob Lønvig vores kassér fremlagde regnskabet for 2020 og Budgettet for 2021. 

Regnskabet for 2020 viser et stort underskudt grundet vores investering i nyt lys på bane 1-3. Uden 

denne investering ville afdelingen have haft et overskud på 30.000 kr. Vores opsparede formue var 

ved indgangen til 2020 220.000 kr. som efter 2020 dermed er nedbragt til 90.000. kr. 
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Regnskabet for Skumtennisafdelingen udviste et lille overskud, som er efter investeringer i 

skumtennisnet og stolper til hallen for 24.000 kr. Driften af skumtennisafdelingen viser derfor et solidt 

overskud på 26.000 kr. før denne investering. 

Spørgsmål: Thorkil Lund stillede forslag om at investere i endnu 6 net og stolper så der er udstyr til 

spil i begge haller på samme tid. Dette forslag vil Tennisudvalget arbejde videre med. 

Konklusion: Regnskabet for 2020 godkendt og vejledende budgettet for 2021 blev taget til 

efterretning. 

5. Kontingentsatser for 2021 
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Kommentarer: Der var drøftelse omkring niveauet af betaling for at spille en time på padelbanen. Der 

var stor tilslutning til at tennisudvalget forsøger sig med ovenstående model i 2021. Efterfølgende må 

der foretages en opsamling af erfaringer på baggrund af belægning mv. 

Konklusion: Kontingentsatserne for 2021 blev indstillet til godkendelse på Generalforsamlingen. 
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6. Indkomne forslag: 

 

Konklusion: Tennisudvalget har ikke modtaget nogle indkomne forslag. 

7. Valg af udvalgsmedlemmer: 
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Konklusion: Ulrik F. Svendsen, Jakob Lønvig og Nicklas Buch var på valg. Ulrik ønske ikke genvalg, 

mens både Jakob og Nicklas ønsker at tage 2 år mere i tennisudvalget. I stedet for Ulrik er Finn Bluhm 

valgt ind i Udvalget.  Hans Knudsen var ikke på valg, men ønske at stoppe som banemand og udtræde 

af Tennisudvalget. Det ønske er efterkommet. 

Tennisudvalget består efterfølgende af Søren Hjørlund, Jakob Lønvig, Nicklas Buch, Rikke Vinter Guss 

og Finn Bluhm. 

En kæmpe tak til Ulrik og Hans for deres store indsats for HOG Tennis. 
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8. Valg af Udvalgsformand: 

  

Konklusion: Søren Hjørlund indstillet som formand på HOGs generalforsamling. 

9. Eventuelt: 

 

 



 

18 
 

Spørgsmål:  

Søren Hjørlund bad Günther Hansen give en status på byggeriet af padelbanen og bane 4. Günther 

forklarede at planerne er forsinket af den hårde frost 14 dage, men forventningen er at padelbane er 

færdig den 1. april og at bane 4 umiddelbart derefter.  

Günther vil i løbet af den næste måned række ud efter medlemmer som kan hjælpe med 

træplantning og fliselægning. I vil høre nærmere når behovet opstår.  

Konklusion: Mogens Kristen takkede for et godt møde og god ro og orden og lukkede mødet ned. 

 


